
 

 

 
Številka: 032 22/2018 – 19 
Datum: 28. 12. 2021 
 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v četrtek, 23. 12. 2021, ob 16. uri v 
konferenčni dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Silverija Belčič, Drago Bolčina, Barbara Jert, Peter Juhart, Darko Knez, Marjana 
Kotnik Poropat, Mihael Kranjčević, Irena Kukovec Stajan, Martin Lesjak, Danilo 
Lešnik, , Petra Mušič, Ladislav Pepelnik, Andrej Pliberšek, Blaž Sternad 
 

Opravičeno  
odsotni: 
 
Vabljeni  
prisotni: 

Jernej Ajd, Lovro Bačun, Tamara Gornjak, mag. Bojana Muršič 
 
 
Katja Markač Hrovatin, direktorica OU, Saša Ajd, Boštjan Petek, Anton Gmeiner,  
Tanja Kocjan, Ksenija Šef /vsi občinska uprava/, Blaž Kralj /Realis d. o. o./, Petra 
Sirc Kovačevič /PS projektno sodelovanje d. o. o./ 

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 14 članov 
OSOR, zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 14 članov 

Občinskega sveta Občine Ruše od 18, kolikor jih šteje Občinski svet Občine 
Ruše. Občinski svet Občine Ruše je torej sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 
AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE IN 7. DOPISNE 
SEJE 

 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 18. redne seje, z dne 8. 11. 2021. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 18. redne seje OSOR, z dne 8. 11. 

2021. 
 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 7. dopisne seje, z dne 13. 12. 2021. 
 
Razprave ni bilo. 
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Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 7. dopisne seje OSOR, z dne 13. 12. 

2021. 
 

AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je predstavila predlagan dnevni red.  
 
Predlagani DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 18. redne seje in 7. dopisne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o kategorizaciji občinskih cest in kolesarskih poti v Občini Ruše – druga 

obravnava 
5. Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2022 – prva obravnava 
6. Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Prizidava Zdravstvene 

postaje Ruše« 
7. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
8. Informacije županje in občinske uprave 

− Pisna informacija: Poročilo o nadzoru pravilnosti in smotrnosti porabe sredstev 
proračuna in zaključnega računa proračuna Občine Ruše za leto 2020 

 
Predsedujoča je predlagala razširitev dnevnega reda. Prisotne je seznanila, da se je po sklicu seje 
OSOR sestala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Predlagala je, da se za 3. 
točko dnevnega reda – Obravnava in sprejem dnevnega reda, uvrsti točka 4. dnevnega reda – 
Volitve in imenovanja, saj je bil ponovljen postopek za nadomestnega člana KO Ruše. Ostale točke 
dnevnega reda se preštevilčijo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje predlagano razširitev dnevnega reda. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše se strinja z razširitvijo dnevnega reda in ustreznim 

preštevilčenjem ostalih točk dnevnega reda. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje popravljen dnevni red. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR.  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi predlagani dnevni red. 
 

1. Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 
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2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 18. redne seje in 7. 
dopisne seje  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 
5. Odlok o kategorizaciji občinskih cest in kolesarskih poti v Občini Ruše – 

druga obravnava 
6. Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2022 – prva obravnava 
7. Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta 

»Prizidava Zdravstvene postaje Ruše« 
8. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
9. Informacije županje in občinske uprave 

− Pisna informacija: Poročilo o nadzoru pravilnosti in smotrnosti 
porabe sredstev proračuna in zaključnega računa proračuna 
Občine Ruše za leto 2020 

 
AD/4 

VOLITVE IN IMENOVANJA 
 

IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA KRAJEVNEGA ODBORA RUŠE 
 
Uvodno obrazložitev je podala Irena Kukovec Stajan podpredsednica KMVVI. Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja je na svoji seji s 4 glasovi ZA potrdila oba predlagana sklepa 
(odstop Slavice Ličen i potrditev nadomestnega člana Ferdinanda Legata). 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi odstop Slavice Ličen kot članice Krajevnega 

odbora Ruše. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše za nadomestnega člana Krajevnega odbora Ruše 

imenuje Ferdinanda Legata. 
 

AD/5 
ODLOK O KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST IN KOLESARSKIH POTI V OBČINI RUŠE – DRUGA 

OBRAVNAVA 
 
Predsedujoča je opravičila razlagalca Blaža Kralja (tehnične težave – videokonferenca). Zaradi 
tehničnih težav je predsedujoča prosila Antona Gmeinerja, da poda obrazložitev. Povedal je, da je 
bil odlok obravnavan na 18. redni seji Občinskega sveta Občine Ruše in da ni bilo pripomb ali 
podanih pripomb za spremembe. Na podlagi Zakona o cestah morajo občine kot upravljavci 
občinskih cest voditi evidenco o občinskih cestah in objektih na njih. S strani zunanjega izvajalca je 
bil izdelan elaborat, ki ga je občina poslala v potrditev Direkciji za infrastrukturo. Direkcija je podala 
pozitivno mnenje k elaboratu. Občina želi predmetne spremembe evidentirati z novim odlokom. V 
gradivu so prikazane in opisane ceste, ki so predmet obravnave. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 



4 
 

Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je soglasno (4 prisotni člani) sprejel 
predlagani sklep. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 4 glasovi ZA potrdila predlagani sklep. Povedala je, da je v zapisniku 
oz. v stališčih odborov in komisij napačno naveden odlok in prosi, da se popravi (navedena je 
koncesija za graditev žičniških naprav, namesto odlok o kategorizaciji cest). 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o kategorizaciji občinskih cest in 

kolesarskih poti v Občini Ruše. 
 

AD/6 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE RUŠE ZA LETO 2022 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Petek (občinska uprava). Povedal je, da za pripravo občinskih 
proračunov občine potrebujejo izhodišča, ki jih posreduje Ministrstvo za finance. Najpomembnejši 
parameter za pripravo proračuna je povprečnina, ki znaša 645,00 evra in ta znesek predstavlja 
izhodišče za določitev dohodnine in primerne porabe občine. Na prihodkovni strani je predlog 
proračuna 13.700.000,00 evra, na odhodkovni strani pa 16.030.998,60 evra. Če k proračunski 
porabi prištejemo odplačila najetih kreditov, ki znašajo nekaj manj kot 400.000,00 evra, znese 
skupna proračunska poraba skoraj 16.005.000,00 evra. V primerjavi s proračuni iz preteklih let je ta 
proračun bistveno obsežnejši tako na prihodkovni kot na odhodkovni strani. Primerjava prihodkov 
pokaže, da v skupinah davčnih, nedavčnih in kapitalskih prihodkov ter prejetih donacij ni odstopanj 
s proračuni preteklih let. Odstopanja se pojavijo v skupini transfernih prihodkov, kjer imajo v 
primerjavi s preteklimi proračuni bistveno večje predvidene prihodke. Za investicije je v večini 
predvideno pridobivanje evropskih sredstev. Ko so sprejemali rebalans 2021 številka 2, je bilo že v 
uvodu povedano, da se v predlog proračuna za leto 2021 že vnašajo projekti, ki bodo povečevali 
proračunsko porabo v naslednjem letu (energetska sanacija občinskih objektov). Na prihodkovni 
strani v skupini transfernih prihodkov pričakujejo sredstva za naslednje projekte: 

− celovita energetska sanacija javnih objektov v lasti Občine Ruše (projekt je bil potrjen na 
občinskem svetu), 

− celovita ureditev odvajanja in čiščenja odpadne vode v aglomeraciji (projekt je bil potrjen na 
občinskem svetu), 

− ureditev trga v Rušah (projekt je bil sprejet z rebalansom proračuna; za ta projekt so 
sredstva pridobili s strani Ministrstva za kulturo), 

− medobčinski projekt z vodooskrbo (s tem projektom želijo kandidirati za nepovratna 
sredstva), 

− projekt prizidava Zdravstvene postaje Ruše (za ta projekt je občina pridobila vso 
dokumentacijo in tudi gradbeno dovoljenje. V začetku novega leta bo država objavila javni 
razpis za prizidavo zdravstvene postaje in glede na to, da ima občina vso potrebno 
dokumentacijo, se bodo prijavili na ta javni razpis). 
 

Za investicije se v letu 2022 namenja cca 10.500.000,00 evra oz. 65 % vseh proračunskih 
odhodkov. V načrtu razvojnih programov je za naslednje leto predvidenih 12.880.000,00 evra 
sredstev za investicije (z vsemi viri).  
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Prednostne naloge: zakonske in pogodbene obveznosti, projekti, ki so sofinancirani s strani 
Evropske unije, države ali namenskimi sredstvi, že začete investicije v letu 2021, priprava projektne 
dokumentacije za črpanje nepovratnih sredstev (občina ima možnost pridobiti nepovratna sredstva 
za hudournike - pogoj, da je pripravljena tehnična dokumentacija. Prav tako se pripravlja 
dokumentacija za prizidavo vrtca v Rušah in Letnega gledališča) ter programi potrjeni s sklepi 
OSOR. 
Sredstva za izvedbo participativnega proračuna so zagotovljena v proračunu (v drugi obravnavi 
bodo sredstva zagotovljena na tistih proračunskih področjih, kamor spadajo). 
Podrobneje je proračun predstavljen v gradivu, ki so ga svetniki in svetnice prejeli. Prav tako je 
prisotne seznanil, da bo potekala javna razprava o predlogu proračuna Občine Ruše za leto 2022 in 
bo trajala od 24. 12. 2021 do 24. 1. 2022. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 
Na skupni seji odborov so razpravljali o proračunu za leto 2022 in pri obeh sklepih je bil rezultat 
neodločen, to pomeni 1 glas ZA in 1 glas PROTI, ostali člani so se glasovanja vzdržali. Odbor ni 
podprl proračuna. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je na skupni seji obravnaval predlagani odlok o proračunu in z 1 glasom 
ZA in 1 glasom PROTI ni sprejel predlaganega proračuna. Večina članov odbora se je glasovanja 
vzdržala in zaradi tega oba sklepa nista bila sprejeta. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti ni sprejel predlaganega proračuna (z 0 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI) oba predlagana sklepa nista bila sprejeta. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je oba predlagana sklepa s 3 glasovi ZA podprla. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Marjana Kotnik Poropat, Ladislav Pepelnik, Drago Bolčina, 
Barbara Jert 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podali Katja Markač Hrovatin in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
9. SKLEP: Sklep št. 1: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše 

za leto 2022 v prvi obravnavi.  
 Sklep št. 2: Občinski svet Občine Ruše daje predlog proračuna Občine Ruše za 

leto 2022 v javno razpravo. Javna razprava o predlogu proračuna Občine Ruše 
za leto 2022 traja od 24. 12. 2021 do 24. 1. 2022. 

 
AD/7 

SKLEP O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INEVESTICIJSKEGA PROJEKTA »PRIZIDAVA 
ZDRAVSTVENE POSTAJE RUŠE« 

 
Uvodno obrazložitev je podala Truda Vene (občinska uprava). Prisotne svetnike in svetnice je 
seznanila, da je bilo na sestanku z zdravstvenim osebjem izpostavljeno, da so vsi programi v ZP 
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Ruše zapolnjeni in ni več mogoče sprejeti nobenega novega pacienta, sočasno pa se soočajo tudi 
s prostorsko stisko. Prav tako je bilo zaznati iz anket v projektu »Vizija in strategija razvoja Občine 
Ruše na podlagi vrednot prebivalcev 2020-2030«, v kateri so sodelovali prebivalci, da si želijo več 
družinskih zdravnikov, fizioterapijo in športne masaže.  
Glavni razlog za investicijo je pomanjkanje prostora, zapolnitev vseh programov ter neprimerni 
prostori pediatrične ambulante in skupna čakalnica z ginekologijo. V nadaljevanju je predstavila 
investicijo s katero se bodo zagotovili primerni prostori s čimer bo dana možnost za nove 
zdravstvene programe. Pridobili se bodo novi programi: referenčni ambulanti, splošni zdravnik in  
zobozdravnik. V mesecu decembru je občina uspešno pridobila tudi program fizioterapije. Konec 
leta 2020 oz. v januarju 2021 se predvideva javni razpis Ministrstva za zdravje, ki je za ta namen od 
občin že zbiral podatke obstoječega stanja in plan investicije. Predviden znesek investicije je 
1.673.542,93 EUR brez opreme. Za opremo bo na javnem razpisu kandidiral ZD dr. Adolfa Drolca 
Maribor v višini 200.000 EUR. Ob uspešnem kandidiranju pomeni 90 % sofinanciranje investicije s 
strani države ter 100 % za opremo. 

Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano gradivo in s 3 glasovi ZA podprl predlagani 
sklep. 
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Ladislav Pepelnik, Silverija Belčič, Marjana Kotnik Poropat, 
Drago Bolčine, Barbra Jert, Blaž Sternad. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podali Truda Vene in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  
 
Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 
10. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije 

investicijskega projekta »Prizidava Zdravstvene postaje Ruše«. 
 

AD/8 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

 
Vprašanja 
 
Darko Knez 

− Zanimajo ga zaposlitve v občinski upravi. Iz proračuna je razvidno, da je na občini 
zaposlenih 36 oseb, sedaj pa bi se zaposlile še 3 osebe. Želel bi razlago, čemu to 
povečanje zaposlitev, s kakšnim namenom in kaj bodo ti ljudje izven sistematizacije delali. 
Prosi za odgovor. 

 
Katja Markač Hrovatin je povedala, da bodo dali pisne odgovore. 
 
Drago Bolčina 

− Zanima ga, kako to, da KO Ruše ni podal nobenega predloga k participativnemu 
proračunu. Ali je občinska uprava naredila dovolj glede oglaševanja za predloge za 
participativni proračun? 

 
Županja podala odgovor 
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Pobude  
 
Martin Lesjak  

− Daje pobudo, da občinska uprava za drugo branje proračuna določi točen datum seje 
občinskega sveta in odborov, da se bodo lahko svetniki in svetnice zanesljivo udeležili. 

− Daje pobudo, da liste in politične stranke predlagajo v Krajevne odbore ljudi, ki bodo 
zanesljivi in bodo aktivno sodelovali pri delovanju Krajevnih odborov. 

 
Marjana Kotnik Poropat 

− Daje pobudo, da bi krajevnim odborom dali večjo težo in da bi kandidate za odbore izvolili 
na volitvah. 

− Ponovno daje pobudo, da bi v občinskem glasilu večkrat opomnili občane, da ne odlagajo 
zelenih odpadkov (veje, trava) v naravo, temveč da jih odpeljejo v zbirni center. 

− Daje pobudo, da bi v bodoče imeli seje odborov posamezno in ne več skupnih sej odborov. 
 
Ladislav Pepelnik 

− Daje pobudo, da občinska se uprava pogovori z »plužači« o čiščenju cest in pločnikov. 
Dogaja se, da še dva dni po sneženju niso očiščeni predeli, kjer je prehod za pešce (kupi 
snega) in tako so morali otroci preskakovati ovire, da so lahko varno prečkali cesto. Upa, da 
bo v bodoče hitreje očiščeno. 

 
AD/9 

INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 
 
Občinski svetniki so z gradivom prejeli naslednje pisne informacije: 

− Poročilo o nadzoru pravilnosti in smotrnosti porabe sredstev poračuna in zaključnega 
računa proračuna Občine Ruše za leto 2020. 

 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Potekal je prvi krog pogajanj s Petrolom (20. 12. 2021) glede podelitve koncesije, 
− V mrliški vežici se bo umestila cvetličarna. Na spletni strani je objava razpis za oddajo 

prostora, 
− Za ulico v odcepu Log 100 so sklenjene pogodbe z izvajalcem za asfaltiranje, 
− Dokončana sta dva prehoda za pešce (pri pokopališču in na Bezeni), 
− Izvedena je novoletna okrasitev občine, 
− Nemoteno potekajo vzdrževalna dela v občini, 
− Izveden je bil tudi participativni proračun. Izglasovani so bili naslednji predlogi: 

− KO Smolnik – Postavitev informativnih tabel s fotografijami v zaselku Glažuta 19. Glede 
na obseg sredstev bo verjetno izvedena tudi podstavitev fitnes naprav na Smolniku. 

− KO Bezena –izvedeni bodo vsi štirje projekti (tlakovanje poti med parkiriščem in DK 
Bezena, postavitev začasne ograje na cesti na Krečevo, postavitev klopi pri DK Bezena, 
osvetlitev poti med parkiriščem in DK Bezena). 

− KO Bistrica ob Dravi – postavitev zaščitne ograje v ulici Pod vinogradi, nakup 
gostinskih senčnikov za potrebe prireditev v DK Bistrica ob Dravi. 

− Podeljena je bila koncesija za opravljanje z žičniškimi napravami na Arehu, 
− Pridobljena je bila idejna zasnova za obnovo letnega gledališča, 
− Kupili smo zemljišč za potrebe širitve pokopališča. V proračunu imamo tudi sredstva za 

povezovalno cesto med Falsko in Knifičevo cesto, 
− Županja je navzoče seznanila, da iščejo prostovoljce v projektu Prostorfer in jih prosila za 

pomoč pri iskanju prostovoljcev. 
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Ob zaključku seje se je županja zahvalila za udeležbo in zaželela lepe praznike in srečno ter zdravo 
novo leto. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.50. 
 
 
 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
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